
OBEC VELENICE

                                                                                                                                          
ZÁPIS č. 2024-04

ze zasedání zastupitelstva obce Velenice 
ze dne 1. listopadu 2024

Zasedání zastupitelstva se konalo v klubovně požární zbrojnice Velenice č.p. 154 od 18:00
hod., ukončeno bylo ve 18:40 hod.
Zasedání zahájil a řídil starosta obce Petr Brůžek.
Zasedání zastupitelstva jsou veřejná.

Přítomní zastupitelé: Brůžek Petr, Jirků Jaroslav, Hozák Milan, Novotný Tomáš, 
Pechar Jiří, Pilná Petra, Šeflová Dana, Vörös Josef

Nepřítomní zastupitelé: Samek Pavel 

Vzhledem k tomu, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva, je 
zastupitelstvo usnášeníschopné.

1. Schválení programu zasedání

Předsedající přednesl oznámený program zasedání.

Program zasedání:

1. Schválení programu zasedání
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Informace o tom, co se odehrálo v obci
4. Pronájem části pozemku p.č. 26/1
5. Pacht pozemku p.č. 1094
6. Pacht pozemků p.č. 959, 963 a 1196
7. Rozpočtové opatření č. 3/2024
8. Určení pravomoci k rozpočtovému opatření za rok 2024
9. Projednání plánu inventur za rok 2024, volba členů inventarizační a likvidační 

komise
10.Projednání zvýšení nájemného za pronájem sálu na OÚ
11.Projednání a schválení návrhu rozpočtu na rok 2025
12.Projednání odměn členů výborů
13.Prodej pozemku p.č. 362
14.Zpráva kontrolního výboru
15.Vymalování autobusových zastávek

Z oznámeného programu předsedající oznámil vypuštění bodu č. 13, protože vlivem 
administrativní chyby došlo k zapsání jiného parcelního čísla pozemku.
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Návrh usnesení č. 2024-41
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje navržený program zasedání včetně vypuštění bodu
č. 13.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-41 bylo přijato.

2. Určení ověřovatelů zápisu

Zapisovatel pro pořízení zápisu ze zasedání zastupitelstva obce: Jiří Pechar
Předsedající navrhl, aby ověřovateli zápisu byli pan Tomáš Novotný a pan Jaroslav Jirků.
Žádný jiný návrh nebyl podán.

Návrh usnesení č. 2024-42
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje ověřovatele zápisu ve složení pan Tomáš Novotný 
a pan Jaroslav Jirků.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-42 bylo přijato.

3. Informace o tom, co se odehrálo v obci

Od posledního zasedání neproběhla v září a říjnu žádná kulturní akce.
 
Připravované akce do konce roku:
- 2.11. Velenické strašání
- 30.11. Rozsvícení Velenického betlému
- 5.12. Mikulášská nadílka
- 31.12. Silvestrovský výstup na Velenický kopec
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4. Pronájem části pozemku p.č. 26/1

Předsedající seznámil zastupitele s odezvou na zveřejněný záměr pronajmout část 
pozemku p.č. 26/1 o výměře 450 m2. Záměr byl řádně zveřejněn na úřední desce od 
2.10.2024 do 20.10.2024. Jako jediný zájemce se přihlásil pan Jaroslav Sklenář, který by 
uvedenou část pozemku využil pro skladování dřeva za nájemné 500 Kč ročně.

Návrh usnesení č. 2024-43
Zastupitelstvo obce Velenice souhlasí s pronájmem části pozemku p.č. 26/1, ostatní 
plocha, o výměře 450 m2 pro skladování dřeva za nájemné 500 Kč ročně panu Jaroslavu 
Sklenářovi.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-43 bylo přijato.

5. Pacht pozemku p.č. 1094

Předsedající seznámil zastupitele s odezvou na zveřejněný záměr propachtovat pozemek 
p.č. 1094, trvalý trávní porost, o výměře 54268 m2. Záměr byl řádně zveřejněn na úřední 
desce od 1.10.2024 do 20.10.2024. Jako jediný zájemce se přihlásil pan Milan Matz, který 
nabízí pachtovné 15050 Kč ročně.

Návrh usnesení č. 2024-44
Zastupitelstvo obce Velenice souhlasí s pachtem pozemku p.č. 1094 o výměře 54268 m2 
za částku 15050 Kč ročně panu Milanu Matzovi.

Hlasování:
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 2
Usnesení č. 2024-44 bylo přijato.

6. Pacht pozemků p.č. 959, 963 a 1196

Předsedající seznámil zastupitele s odezvou na zveřejněný záměr propachtovat pozemky 
p.č. 959, trvalý trávní porost, o výměře 31549 m2, p.č. 963, trvalý trávní porost, o výměře 
4788 m2 a p.č. 1196, trvalý trávní porost, o výměře 793 m2. Záměr byl řádně zveřejněn na
úřední desce od 1.10.2024 do 20.10.2024. Jako jediný zájemce se přihlásil pan Jan 
Macko, který nabízí pachtovné 11000 Kč ročně.
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Návrh usnesení č. 2024-45
Zastupitelstvo obce Velenice souhlasí s pachtem pozemku p.č. 959 o výměře 31549 m2, 
p.č. 963 o výměře 4788 m2 a p.č. 1196 o výměře 793 m2 za částku 11000 Kč ročně panu 
Janu Mackovi.

Hlasování:
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 2
Usnesení č. 2024-45 bylo přijato.

7. Rozpočtové opatření č. 3/2024

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 3/2024. Příjmy jsou
upraveny podle plnění. Je započítána dotace na krajské volby. Jsou navýšeny výdaje na 
lesní hospodářství, opravu kapličky, přestupky, hasiče, odměny, volby do EP

Návrh usnesení č. 2024-46
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 3/2024.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-46 bylo přijato.

8. Určení pravomoci k rozpočtovému opatření za rok 2024

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem na určení pravomocí k rozpočtovým 
opatřením za rok 2024, kterým by zmocnilo starostu obce k provádění určitých 
rozpočtových změn do konce roku 2024 a to v maximální částce 300.000,- Kč.

Návrh usnesení č. 2024-47
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje určení pravomocí k rozpočtovým opatřením za rok 
2024.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-47 bylo přijato.
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9. Projednání plánu inventur za rok 2024, volba členů inventarizační a 
likvidační komise

Předsedající seznámil zastupitele s plánem inventur za rok 2024. Navrhl inventarizační a 
likvidační komise ve složení předseda pan Pavel Samek, členové paní Dana Šeflová a 
pan Milan Hozák.

Návrh usnesení č. 2024-48
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje plán inventur za rok 2024 a inventarizační a 
likvidační komisi ve složení předseda pan Pavel Samek, členové paní Dana Šeflová a pan 
Milan Hozák.

Hlasování:
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 2
Usnesení č. 2024-48 bylo přijato.

10. Projednání zvýšení nájemného za pronájem sálu na OÚ

Předsedající navrhl, aby vzhledem k inflaci a ke zvýšeným cenám elektrické energie došlo 
ke zvýšení částky za pronájem sálu s příslušenstvím v budově obecního úřadu a to pro 
nájemce, který má v obci trvalý pobyt, na 1500 Kč za každý započatý den, pro ostatní 
nájemce na 3000 Kč za každý započatý den. Zároveň navrhl zvýšení vratné kauce na 
pokrytí případných škod na částku 3000 Kč na akci. Zvýšení nájmu a kauce je platné od 
1.1.2025.

Návrh usnesení č. 2024-49
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje zvýšení částky za pronájem sálu s příslušenstvím v
budově obecního úřadu pro nájemce, který má v obci trvalý pobyt, na 1500 Kč za každý 
započatý den, pro ostatní nájemce na 3000 Kč za každý započatý den a zvýšení vratné 
kauce na pokrytí případných škod na částku 3000 Kč na akci. 

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-49 bylo přijato.
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11. Projednání a schválení návrhu rozpočtu na rok 2025

Předsedající seznámil zastupitele s návrhem rozpočtu na rok 2024. Návrh rozpočtu je 
sestaven jako schodkový. Schodek je krytý přebytkem z minulých let. 
Důvodem plánovaná výstavby dětského hřiště se třemi herními prvky a se zastřešeným 
posezením s částkou 900 tisíc Kč.
Další velká položka v navrhovaném rozpočtu je částka 2 miliony na pořízení nového 
hasičského vozidla, které by nahradilo staré nevyhovující vozidlo Peugeot. Tato částka 
kryje část ceny vozidla, část by byla kryta z dotací, některé dotace už jsou přislíbené. Pí 
Šeflová připomněla, aby jako jeden bod výběrového řízení byly roční náklady na údržbu, 
servisní prohlídky a místo, kde se tyto prohlídky budou konat. Pí Pilná řekla, že o tom 
diskutovala s mnoha občany a zastupiteli, že auto je sice potřeba, ale částka 3,3 milionu 
se zdá být velká, podle vysvětlení velitele hasičů se část ceny pokryje z dotací a auto se 
bude stavět podle požadavků jednotky SDH. Byla by ráda, aby hasiči při sestavování 
požadavků stáli nohama na zemi, aby si ujasnily, jaká je to jednotka, k jakým účelům se to 
auto bude používat, aby to auto nebylo zbytečně předimenzované, aby se neplnil jen 
nějaký supersen. V tom jí dal za pravdu p. Mrázek. Pí Pilná vznesla požadavek, že když 
už obec platí část ceny vozidla, tak aby se k určování požadavků mohli vyjádřit i 
zastupitelé. Na to reagovala pí Jirků, že když se může dát 900 tisíc za kus dřeva na dětské
hřiště, proč by nemohla obec dát peníze na auto a že hasiči si určitě nebudou vymýšlet 
věci, které nevyužijí. A že také hasiči jsou svoláváni na různé brigády. Pí Pilná 
odpověděla, že žádá všechny občany, zda by mohli přijít na brigádu, a že stejně moc 
hasičů na brigády nechodí. P. Brůžek řekl, že hasiči jsou jediná organizovaná složka v 
obci, která může vykonat spoustu práce, aby obec nemusela na vše sjednávat nějakou 
firmu. Jako příklad uvedl opravu vrat na obecní stodole nebo čištění střechy na hasičské 
zbrojnici od mechu. Obec to vrací tím, že do hasičů investuje nemalé částky a většinu 
toho, co chce velitel p. Samek, tak dostane.

Předsedající ukončil diskuzi k tomuto bodu a přistoupil k hlasování.

Návrh usnesení č. 2024-50
Zastupitelstvo obce Velenice schvaluje rozpočet obce Velenice na rok 2025.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0
Usnesení č. 2024-50 bylo přijato.
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12. Projednání odměn členů výborů

Předsedající seznámil zastupitele se systémem odměňování členů kontrolního a 
finančního výboru, kteří nejsou zároveň členy zastupitelstva. Nyní je to v každém výboru 
jeden člen. Podle současného systému jsou tito členové odměňováni částkou 300 Kč 
měsíčně bez ohledu na to, jestli se v tom daném měsíci konalo zasedání výboru. 
Předsedající dal podnět k diskuzi, zda tento systém nechat, nebo odměňovat jen za 
zasedání a jakou částkou. Pí Pilná řekla, že tito členové výborů šli pracovat do výborů za 
těchto podmínek a tudíž by nebylo vhodné podmínky měnit v průběhu volebního období. 
Tento názor podpořili i další zastupitelé. Předsedající projednávání tohoto bodu ukončil s 
tím, že zůstane zachován stávající stav a nebude se přijímat žádné usnesení. 

13. Bod byl vypuštěn z programu

14. Zpráva kontrolního výboru

Předsedkyně kontrolního výboru pí Pilná seznámila zastupitele s výsledkem kontroly, která
proběhla 3.10.2024.

15.Vymalování autobusových zastávek

Předsedající seznámil zastupitele s nabídkou pana Novotného, že vymaluje vnitřní 
prostory zastávek autobusu.

Předsedající se dotázal přítomných zastupitelů a občanů, zda má ještě někdo něco 
k projednání. Protože tomu tak nebylo, poděkoval všem za účast a ukončil zasedání 
v 18:40 hod.

Zápis byl vyhotoven 6.11.2024, zapsal Jiří Pechar

Ověřovatelé zápisu

Tomáš Novotný Jaroslav Jirků

Místostarosta: Jiří Pechar Starosta: Petr Brůžek
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